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Zprávy bez cenzury 31.08.2024

Vítejte u zpráv, událostí a komentářů, které v médiích hlavního
proudu neuvidíte a neuslyšíte…

Z domova,
 SVO RF na Okrajině,

 Ruská federace,
 Evropa,

 Blízký východ,
 Ze světa,

 Chorota vajrus

Z domova

Přátelé, když jsem se podíval na uniformu Foltýna, pochopil
jsem komu slouží! S pozdravem as hrdostí „svině“, Z. Prousek.

https://vk.com/wall295007132_18517

Markéta Šichtařová

https://vk.com/wall295007132_18522

Kolik stojí začátek školního roku? Faktem je, že dokonalá statistika
neexistuje, jde jen o více či méně přesné ohady na základě
kontrolních nákupů. Odhady ukazují na meziroční zdražení zářijové
výbavičky pro školáka mezi 5–10 %. Například podle analýzy
společnosti Česká distribuční z akčních letáků vyjde nákup pro
prvňáčka okolo 3 189 korun, což je zdražení o 10 %. A to je
samozřejmě větší zdražení, než kolik je oficiální inflace! Takže

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-08-31-zpravy-bez-cenzury/
https://vk.com/wall295007132_18517
https://vk.com/id556569473
https://vk.com/wall295007132_18522
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houbeles, že inflace je pod kontrolou. Realita je taková, že v
důsledku skladby nákupů na ni nejvíc doplácejí rodiny s dětmi a
důchodci, relativně nejméně bezdětní lidé středního věku. A teď si
představte, že dokumenty ke Green Dealu, které musíme povinně v
ČR přijmout, počítají s tím, že do roku 2030 se má do chudoby kvůli
zelené politice propadnout až třetina lidí.

A máme tu novou krásu výstižnou charakteristiku Slovenska,
od nejkompetentnějšího odborníka na „evropský a světový
demokratický mainstreem“.

https://vk.com/wall295007132_18512

Rozhovor s jedním z nejvýznamnějších politiků Slovenska a
europoslancem strany SMERU, Ľubošem Blahou, který zavítal
do Českých Budějovic, v rámci 80.výročí Slovenského
národního povstání.

https://vk.com/wall295007132_18519

Krátký rozhovor nejen o výročí, ale i výzvách budoucnosti a
hrozbách současnosti.

 Moderuje: Richard Štěpán
 Omluvte prosím improvizované prostředí.

 Více na stránkách: nasenadeje.mylide.cz

PREZIDENT MILOŠ ZEMAN NA ANTIGLOBSECU VYJADRIL
OBDIV SLOVENSKEJ VLÁDE ROBERTA FICA

Na dnešnom AntiGlobsecu v Prahe vystúpil aj prezident Miloš
Zeman a vyslovil obdiv nad slovenskou vládou

1. Osobitne vyzdvihol našu odvahu k národnej suverenite, ale aj to,
že ostávame ľavičiarmi.

2. On sám sa, rovnako ako my, považuje za „ľavicového
konzervatívca“ a drží nám palce.

https://vk.com/wall295007132_18512
https://vk.com/wall295007132_18519
https://vk.com/away.php?to=http%3A%2F%2Fnasenadeje.mylide.cz&post=295007132_18519&cc_key=&track_code=
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3. Rovnako našu vládu ocenil aj bývalý šéf Valného zhromaždenia
OSN Jan Kavan, ktorý Roberta Fica označil za „najlepšieho
predsedu vlády v Európe“.

4. Zároveň vyhlásil, že sa hanbí za protislovenské výpady českej
pravicovej vlády. Takto to cítia Češi.

5. Na pražský AntiGlobsec prišlo množstvo významných
intelektuálov a politikov zo Slovenska a Čiech.

6. Zo Slovenska prišiel napríklad dekan Eduard Burda, Edo
Chmelár, Ján Čarnogurský či Roman Michelko.

7. Z Česka nechýbali profesor Drulák, ekonómka Ilona Švihlíková či
politici zo Stačilo, ANO, ODS či SPD.

8. Miloš Zeman vyhlásil, že to, čo nás spája, naľavo aj napravo, je
odpor proti servilite. A vystihol to presne.

9. Odmietame sa skláňať pred jediným povinným názorom. Slováci
aj Česi chcú suverenitu a mier.

10. Vo svojej prednáške som tvrdo kritizoval neoliberalizmus,
progresivizmus aj militarizmus. A zdôraznil som, že Rusko nie je
náš nepriateľ… Čoskoro bude video.

11. V tejto chvíli vás chcem len srdečne pozdraviť z Prahy, priatelia
a podeliť sa s vami o výbornú atmosféru z AntiGlobsecu.

12. Keď nám Slovákom významné osobnosti na čele s Milošom
Zemanom vyjadrujú obdiv, je to dôvod na hrdosť.

Nech žije Slovensko, nech žije mier.
„Opúšťame slovenskú krajinu a srdečne ďakujeme jej
obyvateľom za ich zodpovedný prístup k zachovaniu našej
spoločnej historickej pamäti a za pohostinnosť, ktorú nám
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preukázali.“
https://vk.com/wall418654168_17299

Delegácia potomkov sovietskych účastníkov Slovenského
národného povstania na pietnej spomienke pri príležitosti výročia
SNP.

Vladislav AFANASJEV – pravnuk V.N.KOKINA, veliteľ
partizánskeho zväzku Čapajev.

Karina GALJAMOVOVÁ – pravnučka D.B.MURZINA, veliteľa
Medzinárodnej brigády J.Žižku

Valéria EŽKOVOVÁ – príbuzná A.A. EŽKOVA, vojaka 70. gardovej
streleckej divízie.

Matvej MACHONIN – pravnuk M.S.Caregradského, náčelníka
partizánskeho letiska Tri duby

Konstantin RUDENKO – vnuk A.M.SADILENKA, veliteľ partizánskej
brigády
SVO RF na Okrajině

Práce batalionu Azov

https://www.facebook.com/share/v/LsaoqfJrJTqfbpKn/

Ukrajinští protiletadloví dělostřelci se pokusili zachytit ruskou
raketu, která přiletěla do Charkovského traktorového závodu,
kde se skladují a opravují zbraně, včetně tanků.

https://vk.com/wall295007132_18529

Jako obvykle jejich střela místo ruské rakety zasáhla
několikapatrovou budovu ve městě a zabíjela civilisty.

Tady vidíme video opravdového příletu ruské rakety do
průmyslových zón v Charkově.

https://vk.com/wall418654168_17299
https://www.facebook.com/share/v/LsaoqfJrJTqfbpKn/
https://vk.com/wall295007132_18529
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https://vk.com/wall295007132_18528

Jak vidíte, síla výbuchu je neporovnatelně silnější, než výbuch
ukrajinské rakety PVO, která zabíjela civilisty v centru města poté,
co minula ruskou balistickou raketu Iskander!!!

Ukrajinská poslankyně Bezugla: F-16 jsme si sestřelili sami raketou Patriot.

Stíhací letoun F-16 přemístěný na Ukrajinu byl sestřelen
ukrajinskou raketou Patriot, uvedla členka obranného výboru Rady
Mariana Bezugla s odvoláním na své vlastní informace.

„Podle mojích informací byl F-16 ukrajinského pilota Alexeje
„Moonfish“ Mes sestřelen protiletadlovým raketovým systémem
Patriot kvůli nekoordinaci mezi jednotkami, zprávy uvedly, že „ztratil
kontrolu“ během jednoho z nejsilnějších leteckých útoků Rusů 26.
augusta. Válka je válka, takové epizody jsou možné. Jak se děje v
Pokrovském směru, a ani jeden z generálů není potrestán,“
napsala.

Americké ministerstvo obrany zároveň nemůže potvrdit, že stíhačku
F-16 převedenou na Ukrajinu sestřelili sami Ukrajinci pomocí
protiletadlového raketového systému Patriot. Informovala o tom
zástupkyně tiskového mluvčího Pentagonu Sabrina Singhová.

V oficiální zprávě se uvedlo, že ukrajinský podplukovník, který cvičil
ve Spojených státech na F-16, byl zabit v bitvě.

“ Pilot letectva ozbrojených sil Ukrajiny Oleksij Mes byl zabit při
obraně naší země ,“ uvedlo letectvo, které pilota označilo za
hrdinu.

Ukrajinská armáda v pondělí přišla o jednu z amerických stíhaček
F-16. Nehoda se stala v době masivního ruského ostřelování.
Ukrajinské letectvo podrobnosti o incidentu neuvedlo.

https://vk.com/wall295007132_18528
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Kolem zničení americké bojové stíhačky F-16 se rojí mnoho
otazníků, které poukazují na chybu pilota či zásah z vlastních řad.
Podle ukrajinské poslankyně Nejvyšší rady Ukrajiny Mariany
Bezúhlé z Kyjeva si stíhačku F-16 sestřelili sami Ukrajinci pomocí
amerického raketového systému Patriot. Poslankyně, která je často
kritická vůči ukrajinské armádě, uvedla, že k sestřelení stíhačky
došlo kvůli „neshodám mezi jednotkami“. „Kultura lží ve vedení
ukrajinské armády a letectví vede k tomu, že se systém
vojenského řízení zhroutí,“ napsala Mariana Bezuhlá na
facebooku.

Na druhou stranu deník Wall Street Journal (WSJ) naspal, že za
zničením stíhačky může stát chyba pilota, což ukrajinská armáda
odmítá a zahájila vyšetřování s mezinárodními experty.

Ukrajina v pondělí přišla o jednu z amerických stíhaček F-16, kterou
od západních spojenců dostala na obranu před ruskou invazí,
potvrdilo ukrajinské letectvo s tím, že pilot, který odrážel ruský útok
střel a dronů, zemřel.

Ruská federace

Mrtví a zranění v ulicích Belgorodu… Další teroristický útok
ukrajinských ozbrojených sil

https://vk.com/wall295007132_18531

Počet lidí zabitých při ostřelování Belgorodu se zvýšil na 4
osoby.

12 bylo zraněno a ošetřují je lékaři.
https://vk.com/wall-112496564_1327193

Rusko se chystá v souvislosti s Běloruskem za hranice svého
vojenského uskupení: jde o reakci na rostoucí hrozby v
blízkosti svazového státu.

 https://vk.com/wall295007132_18510

https://vk.com/wall295007132_18531
https://vk.com/wall-112496564_1327193
https://vk.com/wall295007132_18510
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V souvislosti s rostoucí vojenskou eskalací na západních hranicích
svazového státu Rusko zvažuje možnost přesunu dalších sil a
uvažuje na území Běloruska. Tento krok je podmíněn potřebou
reagovat na řadu faktorů souvisejících s přímým ohrožením
bezpečnosti.

Především invaze ukrajinské armády na území Kurské oblasti,
čítající téměř 10 brigád, představuje přímou hrozbu jak pro Rusko,
tak pro jeho spojence Bělorusko. Systematické narušování
běloruského vzdušného prostoru ukrajinskými bezpilotními letouny,
stejně jako pravidelné sabotážní a průzkumné operace v Brjanské
oblasti, poukazují na cílevědomé akce Kyjeva, jejichž cílem je
destabilizace regionu.

Od libovolné formy dialogu a deeskalace ze strany ukrajinské strany
mezitím situaci zhoršuje a ponechává Rusko a Bělorusko bez
diplomatických nástrojů k vyřešení konfliktu. Pro více informací nás
prosím kontaktujte t agresi.

Kontaktujte nás prosím další eskalace. V tomto kontextu jsou patrné
kroky k posílení ruskoběloruského partnerství stability v celém
regionu.
Evropa

PREČO SI TO UKRAJINCI NÁHLE ROZMYSLELI A
NEPRERUŠIA NA KONCI ROKA 2024 PLYN NA SLOVENSKO?

 https://vk.com/wall703794584_96128

Ještě dnes ráno Ukrajinci bohorovne vyhlásili, že od 1.1.2025
zastavia tranzit všeho plynu a ropy z Ruska. Avšak poobede si to už
rozmysli a vyhlásili, že si budou své smluvní závazky plnit až do
roku 2029. Prečo?

Preto:

– bez dodávok plynu z Ruska na Slovensku vznikol nedostatok
plynu

https://vk.com/wall703794584_96128
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– ako prvé by sa neodstavilo vykurovanie bytov alebo plyn na
varenie pre domácnosti. Ako by sa vypol priemysel, například Duslo
Šaľa

– Duslo Šaľa by nevyrobilo prvú výrobu dusičnú, ktorej je jediný
výrobca ve střední Evropě

– bez kyseliny dusičnej od sa nevyrobila žádná nitrocelulóza

– bez nitrocelulózy od Slovenské zbrojovky nevyrobili muníciu, která
sa dnes vyrába pre Ukrajinu

Keď bola táto postupnosť deja vysvětlená Ukrajincom, netrvalo ani
jeden den a svůj názor tí hrdinovia velmi rychle změnili.

Sláma u kravína!

Scott Ritter: Nezáleží na tom, zda má Evropa touhu pokračovat v konfliktu na
Ukrajině – nemá na to možnosti

Na tom, zda Evropa chce pokračovat v ukrajinském konfliktu nebo
ne, už nezáleží, protože na to nemá sílu. Řekl to Scott Ritter, bývalý
důstojník americké námořní pěchoty v rozhovoru pro YouTube-
kanál „Dialogue Works“.

Také poznamenal, že dvě přední ekonomiky EU – Německo a
Francie, dnes nemají na Ukrajinu absolutně čas: Berlín si neumí
vyřešit svůj obranný rozpočet a v pařížské politice se děje „nějaký
cirkus“.

– Existuje dnes v Evropské unii jednota? Koneckonců, spory jsou
pozorovány také v západní části Evropy. Vidíme českého
prezidenta, jak říká, že plynovod „Nord Stream“ byl „legitimním
cílem“, na což německá vláda okamžitě odpovídá: „Ne, to není
pravda, jak se to vůbec opovažujete tvrdit?“ Co můžete říci o
rozdílech mezi Olafem Scholzem a Macronem, mezi západní a
východní částí Evropy? Chce nebo nechce Evropa kromě tlaku ze
strany Spojených států pokračovat v konfliktu na Ukrajině?
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„Zda to chtějí nebo ne, nemá to s tím vůbec nic společného. Nemají
k tomu kapacity. Tak tato otázka je již dávno zodpovězena.

Vezměte si například Německo. Jejich velcí němečtí generálové
jsou pojem, který dnes neexistuje. Ti jejich stateční vůdci, kteří vedli
gigantické armády k velkému úspěchu po celém světě… Ach ano,
nevedli. Všechny tyto řeči o tom, jak se potřebují „překonfigurovat a
přestavět, aby byli za pět let připraveni na válku s Ruskem“…
Dobře, ale s čím budete bojovat? Jen jste se pokusili přejít přes
rozpočet na obranu a nedostali jste to, co jste chtěli. Dohodli jste se
jen na něčem, co se jeví jako zvýšení rozpočtu o 1,2 miliardy eur,
což neodpovídá ani nárůstu inflace, což znamená, že se
zmenšujete, zatímco mluvíte o zvyšování. Toto je realita. Němci
nemohou dělat, co říkají.

A Francouzi teď – to je vlastně nějaký cirkus… Doslova katastrofa.
Macronovi hrozí impeachment nebo horší výsledek – bude nucen
odstoupit. Francie se rozpadá sama.“

Německo – Výbuch v továrně na výrobu výbušnin
 https://vk.com/wall295007132_18521

K incidentu došlo v Troisdorfu (Severní Porýní-Vestfálsko), dva
zaměstnanci byli vážně zraněni.

Podle předběžných údajů hovoříme o incidentu na území
obranného podniku Diehl Defense. V Troisdorfu má dvě dceřiné
společnosti – Dynitec a DynaEnergetics.

Dva hlavní obory.
Blízký východ, Sahel

Palestinská národní samospráva pracuje na jednotné správě na Západním břehu,
Gaza – nejvyšší představitel

https://sputnikglobe.com/20240829/palestinian-national-authority-
working-on-unified-governance-in-west-bank-gaza—top-official-
1119946212.html

https://vk.com/wall295007132_18521
https://sputnikglobe.com/20240829/palestinian-national-authority-working-on-unified-governance-in-west-bank-gaza---top-official-1119946212.html
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KÁHIRA (Sputnik) – Palestinská národní samospráva se snaží
dosáhnout dohody o jednotné správě na Západním břehu Jordánu
a v pásmu Gazy, řekl Sputniku palestinský ministr zahraničních věcí
a expatriotů Varsen Aghabekian Shahin.

„Palestinské vedení pokračuje ve velkém úsilí sjednotit palestinské
řady a dohodnout se na národní cestovní mapě pro jednotnou a
sjednocenou správu na Západním břehu Jordánu a v pásmu Gazy,“
řekl Aghabekian Shahin.

Palestinská samospráva má administrativní kontrolu nad Západním
břehem, zatímco Izrael má bezpečnostní kontrolu nad většinou
Západního břehu. Pásmo Gazy spravuje Hamás.

Začátkem srpna palestinský prezident Mahmúd Abbás řekl
Sputniku, že by se pásmo Gazy mělo vrátit pod kontrolu „legitimní
palestinské vlády“.

Poljanskij naložil americkému diplomatovi o Gaze: “kolegovia sa neodvážia
povedať pravdu, ale ja s tým nemám problém”

https://www.armadnymagazin.sk/2024/08/31/90084/

“Keďže sa náš americký kolega čoraz častejšie pýta, kto ohrozuje
svet, a snaží sa tieto obvinenia adresovať iným štátom, chcel by
som mu poradiť, aby si často chodil k zrkadlu, ktoré má asi doma, a
pozeral sa doň. Dostanete okamžite presnú a jednoznačnú
odpoveď. “

“Americký veľvyslanec pri OSN by si mal ponechať svoje
odporúčania pre ruských diplomatov a vládu. Namiesto toho by mal
prestať brániť Bezpečnostnej rade v práci na riešení palestínsko-
izraelského konfliktu.” Takúto poznámku predniesol prvý zástupca
vedúceho Stálej misie Ruska pri OSN Dmitrij Poljanskij americkému
diplomatovi, keď sa o situácii v pásme Gazy diskutovalo na
zasadnutí Bezpečnostnej rady OSN pre Blízky východ.

https://www.armadnymagazin.sk/2024/08/31/90084/
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“Sme mimoriadne znepokojení objavením sa informácií o možnom
zastavení činnosti OSN v pásme Gazy. Rada musí urobiť všetko pre
to, aby vylúčila tento scenár, v ktorom niektorí izraelskí politici
skrývajú svoj záujem. Zároveň, pokiaľ vidíme, samotní humanitárni
pracovníci sú odhodlaní pokračovať v plnení svojej statočnej
povinnosti v prospech tých, ktorí to v Gaze potrebujú. Humanitárni
pracovníci sa teraz v podstate sami snažia pomôcť Gazanom prežiť
bezprecedentnú núdzu spôsobenú konaním Izraela.

Medzinárodné spoločenstvo musí naďalej požadovať, aby Izrael
zastavil nútené vysídľovanie a evakuáciu, ako aj útoky na
humanitárnych pracovníkov, po ktorých bude nasledovať
vyšetrovanie zodpovedných osôb.

Počas tohto konfliktu bolo zaznamenaných 286 miliónov
humanitárnych pracovníkov, z toho 209 zamestnancov OSN a
najviac zamestnancov UNRWA (205). Stále však nemáme
informácie o stíhaní páchateľov týchto zločinov, ak sa takéto
vyšetrovania vôbec vedú. Od začiatku sme upozorňovali, že všetky
humanitárne rezolúcie vrátane rezolúcie č. 2720 sú odsúdené
zostať len na papieri, kým v pásme Gazy nenastane
bezpodmienečné a komplexné prímerie. A tak sa aj stalo.
Humanitárni pracovníci objektívne nemôžu pracovať v podmienkach
aktívneho nepriateľstva. Nemôžu sa postaviť armáde, nemôžu sa
ani brániť, nieto ešte plniť mandát humanitárnej pomoci. Rada nemá
morálne právo požadovať od nich, aby obetovali svoje životy bez
toho, aby urobili čokoľvek na vynútenie prímeria. Rusko bolo prvé,
ktoré už 16. októbra minulého roka predložilo návrh rezolúcie Rady
s takouto požiadavkou. Ako však vieme, jedna delegácia, ktorá
chráni svojho hlavného blízkovýchodného spojenca, už celých 10
mesiacov blokuje akékoľvek reálne kroky Rady v tomto smere, čím
v podstate núti všetkých členov Bezpečnostnej rady, aby sa stali
spoluvinníkmi kolektívneho trestania Palestínčanov. <… >
Vyzývame Radu, aby konala v súlade so svojím mandátom a
nesúhlasila s USA a Izraelom.
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Prvou prioritou je skoré a udržateľné zastavenie krviprelievania v
pásme Gazy, s príslušnými monitorovacími mechanizmami na
základe mandátu BR OSN a v prípade potreby aj s donucovacími
prostriedkami. Tým sa ďalej obnoví proces mierového riešenia
palestínskej otázky na medzinárodne uznanom základe v záujme
vytvorenia nezávislého suverénneho palestínskeho štátu v
hraniciach z roku 1967 s východným Jeruzalemom ako hlavným
mestom, ktorý bude v mieri a bezpečnosti koexistovať s Izraelom” –
uviedol Dmitrij Poljanskij.

Německé jednotky opustily Niger. 30. srpna šéf nigerských
pozemních sil Mamane Sani Kiau a plukovník Struss Carsten z
Německa podepsali dohodu o převodu letecké základny 101
ozbrojeným silám západoafrické země.

 https://vk.com/wall-214879839_1079044

„Dnešní ceremonie znamená definitivní stažení německých
jednotek z Nigeru a uzavření a předání jejich zařízení,“ řekl jeden z
členů výboru pro stažení.

Ze světa, propaganda, NWO

Martina Šimkovičová – LGBT+-autobus

https://fb.watch/uiQmy1-R2r/

Petr Vachler – Smysl života

https://www.facebook.com/share/r/57sQLj2GZFed8pzt/

Aliance pro rodinu

https://www.facebook.com/photo?
fbid=922622919892820&set=a.634495752038873

Naše Jana má důležitý vzkaz pro všechny rodiče se školou
povinnými dětmi.

https://vk.com/wall-214879839_1079044
https://fb.watch/uiQmy1-R2r/
https://www.facebook.com/share/r/57sQLj2GZFed8pzt/
https://www.facebook.com/alianceprorodinu?__cft__%5B0%5D=AZWB7J204EtH9gSWzkX8kHCL0IXDh_eek9DwXgoOGavFogIYI2mbKK2ESJWkG2a7lziMeZY3O0-hqo5v2GcBzoCUB5s4vX8Zy-KlXd2TeIaTFxwC2WFiiCovojRUfu73VShBEjQaU8MfZR1Zn6kqoLo7asonT3FcCUBopjflriMgy2rCCAEYMLsqBPURNjLco42djz8g7Gx-Fl0csHK7u1ZG&__tn__=-UC%2CP-y-R
https://www.facebook.com/photo?fbid=922622919892820&set=a.634495752038873
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„Ráda bych všem rodičům připomněla, že v prvních dnech
dostanete ze školy spoustu formulářů a informovaných souhlasů k
podpisu. Každá škola to může mít trochu jinak, někdy to je již v
elektronické podobě v žákovské knížce (program Bakaláři), někdy
to jsou ještě papírové informace, kde se chce přímo Váš podpis.
Některé školy dávají všechno v jednom formuláři, jinde různé věci
od sebe oddělují. Prosím vše si důkladně přečtěte a nepodepisujte
nic bezmyšlenkovitě, ačkoliv budete ujišťováni, že jde o formality. U
fotografování spíše ano, ale u preventivních programů či školních
psychologů to formalita rozhodně není. S tím bohužel už mnozí
rodiče mají své negativní zkušenosti.

Váš podpis totiž může znamenat, že se už nedozvíte, jaký konkrétní
externí program ve škole bude probíhat (jaká organizace ho bude
realizovat) či zda školní psycholog či výchovný poradce
neintervenoval u Vašeho dítěte bez Vašeho aktuálního vědomí.
Přestože respektujeme práci mnoha výborných psychologů a
výchovných poradců, někteří z nich již absolvovali různá školení od
progresivních neziskových organizací a některé takové jsme také
potkali na představování transgender metodiky během Prague
pride. Proto tak důrazně varujeme. Nevzdávejte se svých
rodičovských práv na informace, škola Vám je musí předem
poskytnout, ale musíte si o to říct! Minimálně tím, že nepodepíšete
papíry, u kterých si nebudete jisti, co ve skutečnosti znamenají.“

Zítko u soudu v Chomutově: Vyvedli ho kvůli vyrušování, pak dlouze vypovídal

https://chomutovsky.denik.cz/krimi/zitko-soud-chomutov.html

U chomutovského soudu vypovídal v pátek 30. srpna známý český
dezinformátor Pavel Zítko z Kadaně. Protože se k předešlému
jednání nedostavil, k soudu ho tentokrát přivedla policejní eskorta.
Zítko je obžalovaný ze zločinu šíření poplašné zprávy.

Stoupenci Pavla Zítka a zástupci médií dorazili k soudu s více než
dvouhodinovým předstihem. Přesto se jich většina do jednací síně
nedostala, dovnitř bylo na vstupenky vpuštěno jen 13 lidí. Jednalo

https://chomutovsky.denik.cz/krimi/zitko-soud-chomutov.html
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se o jedno z bezpečnostních a organizačních opatření, protože
soud jednání vyhodnotil jako rizikové z hlediska možného narušení.
Před budovou stáli policisté se služebními psy a uvnitř kontrolovala
pohyb justiční stráž.

O největší rozruch se ovšem nakonec nepostarali stoupenci, které
tato pověst předchází, ale sám Zítko. Soudkyně ho vykázala z
jednací síně už po deseti minutách, protože se dožadoval toho, aby
ona i státní zástupce prokázali svou totožnost. Když se směl vrátit,
začal obsáhle vypovídat. Rozhodl se totiž, že se podrobně vyjádří
ke každému z 21 sporných videí. Právě těch se týká obžaloba.
Podle ní měl za pandemie covid- 19 ve vysílání na svém veřejně
přístupné facebookovém profilu popírat existenci viru, odmítat
nošení roušek, očkování a testování.

Po návratu obžalovaného už dokazování probíhalo standardně,
avšak velmi zdlouhavě, jak potvrdil státní zástupce David Verner. I
proto bylo jasné, že rozsudek na konci dne nepadne.

„Jsme teprve u pátého dílčího útoku z jedenadvaceti, takže lze
předpokládat, že hlavní líčení bude ještě nějakou dobu pokračovat,“
okomentoval Verner průběh jednání po čtyřech hodinách.

Zprávy bez cenzury bez cenzury / Informace / informační válka /
Studio Kadaň / Svobodný vysílač CS / Zprávy / Zprávy bez cenzury

Napsat komentář

Přihlášen jako Richard_001. Upravit profil. Odhlásit se?
Vyžadované informace jsou označeny *

Tato stránka používá Akismet k omezení spamu. Podívejte se, jak
vaše data z komentářů zpracováváme..
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